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Het voorstel ‘Lokale maatregelen vanwege Corona-uitbraak’ dat we gisteren hebben 
gekregen is een niet verder uitgewerkt voorstel zonder veel toelichting, dat niet of 
nauwelijks afwijkt van de concept versie van een aantal weken geleden. Dat het nu nog niet 
lukt om een volledig uitgewerkt voorstel ter besluitvorming voor te leggen kunnen we 
begrijpen. We hadden wel verwacht dat inmiddels een verdere uitwerking van het idee in de 
vorm van een toelichting beschikbaar zou zijn, met een begin van de kaderstelling en 
randvoorwaarden die er bij horen. We vragen het college om alsnog een uitgebreide 
toelichting te maken, met in ieder geval ook antwoord op onderstaande vragen.

Namens de GroenLinks fractie laat ik weten dat we vóór de bespreking van het 
collegevoorstel 'Lokale maatregelen vanwege Corona-uitbraak' onderstaande vragen 
hebben, die beantwoord zouden moeten worden voordat oordeelsvorming en 
besluitvorming mogelijk is. 
We hebben ze zo snel mogelijk na het verschijnen van het voorstel op papier gezet, in de 
verwachting dat het college er dan in slaagt ze voor het weekend te beantwoorden, zodat de 
raad de tijd en de kans heeft om tot een goede beeldvorming te komen.

1. We hebben vragen over het vervolg van de procedure, het tijdpad en verdere 
behandeling.

a. Wanneer denkt het college dat er wel een volledig uitgewerkt voorstel aan de 
raad ter besluitvorming kan worden voorgelegd? 

b. Heeft het college al een duidelijk en volledig beeld van de rijksmaatregelen 
(en maatregelen van anderen) waarop de lokale maatregelen aanvullend 
zouden moeten zijn?

c. Is het denkbaar dat er helemaal geen uitgewerkt voorstel komt? Wat gebeurt 
er bijvoorbeeld als de crisis al weer goeddeels voorbij is voordat het 
uitgewerkte voorstel beschikbaar is?

d. Ontstaat niet het risico dat de uitwerking van de voorwaarden gebaseerd 
wordt op alle spoedeisende casussen waarvoor in de tussentijd maatregelen 
zijn genomen?  

2. U vraagt ruimte om, vooruitlopend op kaders en randvoorwaarden, in voorkomende 
spoedeisende gevallen 50.000 euro per casus beschikbaar te stellen, met 
verantwoording achteraf aan de raad. U bent blijkbaar zelfs al begonnen met het 
uitgeven hiervan, bijvoorbeeld aan het Amstelveens Nieuwsblad (AN). 

a. Dat vraagt nogal wat vertrouwen. Kunt u zich voorstellen dat dit vertrouwen 
niet gegroeid is door het voortijdig uitbrengen van persberichten waaruit 
blijkt dat u besluitvorming door de raad niet serieus neemt en publiciteit voor 
de eigen wethouders boven zorgvuldigheid jegens de raad te stellen? 

b. GroenLinks wil graag voorstellen om bij de beoordeling van dit soort 
aanvragen een vertegenwoordiging van de raad mee te laten kijken. Ziet u 
hiervoor mogelijkheden?

c. Kunt u een volledige opgave doen van de toezeggingen die al gedaan zijn?



d. Kunt u de randvoorwaarden opsommen die u hierbij op dit moment 
hanteert? 

3. Hoe gaat het college de schijn van belangenverstrengeling en vriendjespolitiek 
vermijden? Zolang er geen duidelijke kaders en randvoorwaarden geformuleerd zijn, 
ontstaat het risico dat er in de beeldvorming de schijn van willekeur gewekt wordt. 
Dit moet te allen tijde vermeden worden. Hoe zorgt u er voor dat volkomen 
transparant blijft welke partijen in aanmerking komen voor deze tegemoetkomingen 
en waarom?

4. U stelt voor om 10 miljoen in een lokaal Coronafonds beschikbaar te stellen. Mogen 
wij dit zien als een royale voorziening die zeker niet op zal gaan, maar er voor zorgt 
dat het budget niet heel snel een struikelblok zal zijn bij het uitvoeren van de 
maatregelen? Of acht u het denkbaar dat we komen tot open einde maatregelen, 
waardoor we die 10 miljoen zelfs nog zouden kunnen gaan overschrijden?

5. Kunt u aangeven in welke mate de aangekondigde rijksmaatregelen op dit gebied 
niet voldoende zijn om het bedrijfsleven door de crisis te helpen? U noemt in de 
‘Aanleiding’ een zestal maatregelen met name. Kunt u , ter toelichting van punt 5 
hierin, een aantal voorbeelden noemen van maatregelen voor ondernemers die 
nodig zouden zijn bovenop de maatregelen die al door de rijksoverheid op dit gebied 
worden genomen?  

6. Door steun te bieden aan de lokale media komt mogelijk de onafhankelijkheid van 
deze media in het geding. 

a. Kunt u de toezeggingen die aan het AN gedaan zijn voor ons specificeren? 
b. Het AN wordt in zekere zin al gesteund door de gemeente in de vorm van het 

publiceren van de gemeentepagina’s en regelmatig informatiepagina’s in 
gekochte advertentieruimte. Kunt u een volledig inzicht bieden van de 
betalingen aan AN door de gemeente in 2019 en 2020?

c. U benadrukt dat u het AN steunt om zo de informatievoorziening vanuit de 
gemeente aan de inwoners te garanderen. Heeft u alternatieven overwogen 
voor het geval het AN toch omvalt, bijvoorbeeld het zelf laten drukken en 
verspreiden van de gemeente informatie?  

7. Bij de eerdere versie van het voorstel die in het college is behandeld werden een 
aantal bijlagen genoemd. Kunnen we (de laatste versies van) die bijlagen krijgen?

Met vriendelijke groeten,
Martin Kortekaas, fractievoorzitter GroenLinks Amstelveen


